
De Jersey koe staat er onder andere om bekend 
dat ze niet al te groot is, een rustig karakter 

heeft, dikkere melk met goede gehaltes levert,  
harde klauwen heeft en gemakkelijk afkalft. Dit  
alles was niet de reden voor Bart en Floor om in 
2016 van Holstein-Friesian over te stappen op Jer-
sey koeien. Nee, het is de aaibaarheidsfactor die 
het voor hen deed. BoeBaDoe Farm is namelijk 
geen traditionele melkveehouderij: het draait hier 
het om spelen, leren en doen voor kinderen én  
volwassenen!

Het ontstaan van BoeBaDoe farm
Semex vertegenwoordiger Frans Schers komt 
al zo’n 20 jaar op het bedrijf van de familie  
Schrijnwerkers te Beringe. Van oorsprong een 
traditionele Holstein melkveehouderij, waar ze in 
de loop der jaren een kwalitatief mooie Holstein-
-veestapel hadden opgebouwd. ‘Koeien met een 
degelijk exterieur en een goed uier,’ benadrukt 
Bart. Toen zijn vader in 2009 overleed, is Bart sa-
men met moeder Finy verdergegaan in de maat-
schap. Het plan kwam op tafel om een grote stal 
te bouwen, maar vriendin Floor zag dat toch niet 
zitten. Het plan ging weer van tafel en de focus 
kwam op wat anders te liggen: een verbreding 
van de activiteiten en een verkleining van de  
veestapel. Zo zijn ze begonnen met andere  
activiteiten zoals ponylessen, educatieve  
rondleidingen en groepsuitjes. In de zomer van 
2014 zijn de poorten van de BoeBaDoe Farm – 
“Boer Bart Doet”- voor het eerst geopend. 

Van Holstein naar Jersey
Ongeveer vier jaar geleden ging het roer voor de 
melkveehouderijtak om. Bart kan er nog steeds 
om lachen toen hij Frans vertelde dat de complete  
Holstein veestapel verkocht zou worden en er al-
leen Jerseys voor terug zouden komen. ‘Frans was 
echt even van slag, zo betrokken is hij altijd bij 
onze fokkerij. Maar hij begreep toch ook wel dat 
we andere plannen hadden voor het bedrijf. Het 
is voor ons ideaal geweest dat Semex niet alleen 
Holsteins maar ook Jerseys op het allerhoogste  
niveau aanbiedt.’ Zo hoefde Boer Bart niet naar 
een andere partij over te stappen en kon Semex

advies en genetica blijven leveren. Daarnaast kon 
Frans, in zijn functie als veehandelaar voor Bles 
Dairies, zorgen voor de verkoop van de Holsteins 
en de inkoop van de Jerseys.  

Melken is niet langer de hoofdmodus
‘Waarom we nou precies over zijn gestapt op de 
Jersey-koe? Dat heeft alles te maken met onze  
andere activiteiten,’ legt Bart uit. Ze bieden  
groepsuitjes, koe knuffel workshops, melk-
workshops huifkar verhuur, pony activiteiten,  
educatieve rondleidingen en nog veel meer 
aan. Alsof dat nog niet genoeg is, kan je er ook  
kamperen en zijn ze een zogenoemde  
re-integratie boerderij. Samen met vrijwilligers, 
mensen met een beperking, stagiaires en mensen 
met een afstand tot de arbeidsmarkt laten ze de 
bezoekers het boerenleven ervaren. Recreatie is 
de hoofdmodus geworden. ‘Voor ons bedrijf is het 
belangrijk dat we met rustige dieren werken, die 
een schattige uitstraling hebben. De switch een 
aantal jaar geleden van Holstein naar Jersey is dus 
eigenlijk puur voor de aaibaarheidsfactor geweest.’ 

BoeBaDoe Farm: van Holstein naar Jersey



binnen onze bedrijfsvoering. Overdag hebben we 
zoveel andere zaken te doen, waardoor we niet de 
100% aandacht op de koeien kunnen hebben. Dus 
daarom meer focus op de gehaltes en minder op 
de liters,’ aldus Bart. De productie komt neer op 
zo’n 17 liter gemiddeld per koe per dag met 6.2% 
vet en 4,15% eiwit, hieruit blijkt ook wel de focus 
op de gehaltes en het feit dat de kalveren in de  
familiekudde lopen en dus hun aandeel  
wegdrinken bij de moeders. 

Als we Bart vragen of hij ook een favoriete stier 
heeft, of weet over welke nakomelingen hij  
enthousiast is, antwoordt hij met een  
voorzichtige ‘Joel, geloof ik. Maar pin me er niet op 
vast, de fokkerij ligt gewoon in handen van Frans. 
We willen graag een mooie koe, die degelijk in  
elkaar zit, met een goed uier eronder.’ Frans voegt 
hieraan toe: ‘Er lopen op dit moment mooie na-
komelingen van Joel, Open Road, Barcelona en  
Genominator rond. De stieren die ze op dit  
moment gebruiken zijn voornamelijk: Jamie,  
Jordan en Video. De 10% beste dieren worden  
geïnsemineerd met gesekst sperma en op de rest 
zetten we vleesstieren in.’

Toekomstplannen
De melkveehouderij is ondertussen bijna een  
neventak geworden binnen het bedrijf BoeBaDoe 
Farm, maar de koeien zijn en zullen altijd de rode 
draad van het bedrijf blijven. Economisch gezien 
kan het eigenlijk niet uit om op deze manier alleen 
de melkveehouderij te runnen: een grote, dure 
stal en te weinig liters melk. Daarom wordt er ook 
al nagedacht over een eventuele volgende stap: 
zelf verzuivelen? Het past in het plaatje: je eigen 
kaas of ijs verkopen. Of misschien een nieuwe ind-
oor speelhal? Wie weet komt u daar zelf achter 
als u eens op bezoek gaat bij BoeBaDoe Farm in  
Beringe!  

 BoeBaDoe Farm  
in Beringe, Limburg 

• Eigenaars: Bart & Floor Schrijnwerkers 
• Aantal koeien: 55 koeien, 35 stuks jongvee 
• Melken: twee keer per dag  
• Land: 50 ha zandgrond (24 ha eigendom)  
• Werknemers: 1 werkneemster voor de koeien,  

1 man voor tractorwerk en meerdere hulp  
vanuit de dagbesteding (daarnaast 6 man  
personeel voor de recreatietak en zorgtak) 

• www.boebadoefarm.nl

Weidegang & een grote vrijloopstal
De koeien lopen in een grote vrijloopstal die twee 
jaar geleden is gebouwd. Ze lopen hier volledig 
op stro en hebben zo’n 17,5 m2 ruimte per koe. 
‘Met de huidige melkprijs en het dure stro, kan dit 
niet uit, maar het plaatje is mooi,’ zegt Bart. De  
kwalitatieve hoogstaande stromest wordt  
vervolgens allemaal gebruikt om de  
droogtegevoelige zandgrond te verbeteren.  
De koppel bestaat uit een hoogproductieve, een 
laagproductieve groep en een groep droogstaan-
de koeien met hoogdrachtige vaarzen. De groepen 
grazen in weides van een halve hectare. De laag 
productieve groep wisselt iedere dag van wei,  
terwijl de hoogproductieve groep twee dagen in 
dezelfde wei staat. Van april tot en met oktober 
lopen de koeien buiten, waarbij dit seizoen een  
uiterst best weidegang jaar is, niet zo droog als  
vorige jaren. De koeien krijgen 100% weidegras 
met aan het rek wat krachtvoer.  

Familiekudde
Sinds twee jaar lopen de kalfjes tot drie maanden 
oud bij de koe. ‘Dat werkt heel goed. Zo worden het 
goed ontwikkelde vaarzen, die door de grote

melktoename die ze in het begin krijgen gewoon 
een enorme groeispurt meemaken. Dat zie je te-
rug in de vaarzen.’ Daarnaast hoeft de laatste  
liter niet per sé uit de koe, het doel is om de koeien 
probleemloos oud te laten worden. De gemiddelde 
leeftijd van de melkkoeien is zeven jaar.  
De kalfjes dragen allemaal een ponyhalster, zodat 
ze iedere dag gevangen kunnen worden en tam  
gemaakt worden. Op die manier raken de dieren 
niet van slag van alle mensen die op het bedrijf  
komen. ‘De vaarzen worden soms misschien 
zelfs wel iets te tam,’ lacht Bart. ‘Ze worden wat  
eigenwijs en ik krijg ze dan minder goed de melk-
stal in gejaagd, ze blijven gewoon liggen!’ 

Fokkerijkeuzes
Wat betreft het stiergebruik op de boerderij, daar 
is Bart simpel in: ‘Ik ben geen fokkerij-man, daar 
heb ik Frans voor.’ Twee keer per jaar gaan Frans 
en Bart door de stal voor stieradvies, waarbij 
Frans voornamelijk let op de bouw van de koe qua  
beenwerk, uier en frame. De productie en  
gezondheidseigenschappen worden natuurlijk ook 
meegenomen in het advies. ‘De focus ligt bij ons 
niet op de melkproductie, dat lukt gewoonweg niet  

http://www.boebadoefarm.nl

